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Notatka

przyjęcia wniosku wniesionego ustnie

w dniu z dnia 07.10.2024 '
do Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego

Rady Miasta Kędzierzyn—Koźle

Mieszkańcy osiedla Południe

W związku z planowaną budowa sklepów wielkopowierzchniowych na styku gmin

Kędzierzyn-Koźle i Reńska Wieś w okolicach osiedla „Południe-” w Koźlu, spotkałem się

z mieszkańcami, którzy są zaniepokojeni konsekwencjami tej budowy. Ich niepokój dotyczy

rozwiązań wodnoprawnych. a mianowicie rozwiązań. które gwarantowałyby odpowiednie

odprowadzenie wody z terenu zajmowanego przez obiekty. Obawiaja się w zwiazku z tym

okresowych podtopień, bo jak argumentują, ukształtowanie terenu temu sprzyja.

W związku z powyższym, dla Upewnienia sie i napol<ojenia mieszkańców wydaje sie

celowym organizacja technicznego spotkania, na którym będzie możliwość zadania przez

mieszkańców pytań projektantom i nadzorcom budowlanym. które ich nurtują.

Proszę o rozważanie mojego wniosku.

Z wyrazami szacunku

Ireneusz Wiśniewski


